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Närvarande Lena Pira, Monica Gripp, Eva Tufvesson, Britt-Marie Ek, Marianne Lundqvist, Birgitta 
Jönsson, Gunilla Hepp, Carin Åström 

 
Plats: Hemma hos Eva Tufvesson 

 

 

1. Mötets öppnande President Lena Pira öppnade mötet. 
 

2. Val av sekreterare Britt-Marie Ek valdes till sekreterare. 
 

3. Godkännande av 
dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under övriga frågor med 
punkten ”Framtiden” 

4. Val av justerare Birgitta Jönsson valdes att justera dagens protokoll 
 

5. Föregående protokoll 
 

Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes. 
 

6. Info presidenten President Lena Pira gick igenom nya benämningar på IT-admin. 
Då vi redan har två personer som sköter IT och matrikel, blir det 
inga förändringar hos oss utan fungerar som tidigare. 

7. Info sekreterare Inget att rapportera. 

8. Info klubbmästare Allt klart med mötet den 15/1 kl 13.00 på Hotell Svea. Vi blir ca 
20 personer inkl. två gäster. De nya medlemmarna presenterar 
sig själva kort. Vi kommer också att aktualisera vår värdegrund i 
samband med att vi tar upp aktuella klubbärenden. 
 

9. Info kassör 
 

Medlemskapet för den medlem som inte betalat avgiften trots 
flera kontaktförsök och påminnelser, är nu avslutat.  
På mötet den 15/1 kommer vi återigen ha vinlotteri. Allt 
överskott går till Läkare utan gränser – Ukraina. 
Under hösten har vi samlat in 6339 kr till Ukraina.  
Det togs beslut om att ge 4000 kr till diakonin i Svenska kyrkan 
Simrishamn. 
Vi har 19512 kr på kontot.  
Beslut taget för att fortsätta insamling till Ukraina. 
Skattmästaren håller en kort ekonomisk information för 
medlemmarna på mötet 15/1. 
 



 

 

 

10. Info ISO  Vi har fått julhälsning från IWC Rönne.  
Carin skriver till Skurup och Rügen om att vi är intresserade av 
utbyte.  

11. Kommande 
medlemsmöten  

Januari och februari är klart.  
 
12 mars kommer Torun Börtz och vi räknar med att ha 
lunchmöte kl 13 på hotell Svea. Anmälan till Gunilla Hepp. 
 
Till april undersöker vi om vi kan få föredrag om 
Ödehusprojektet och om vi kan hålla det på Tryde 1303. 
 
Till mötet 14 maj kl 18:00 kommer vi att bjuda in till ett 
Intercity-möte och hoppas kunna ha det på Tingshuset i 
Hammenhög. Inbjudan ska skickas ut till de andra klubbarna i 
mars.  

12. Övriga frågor Carin har skrivit ett utkast på ett brev till Distriktsstyrelsen ang  
vårt förslag på utjämningsavgift för resor vid Distriktsmöten. 
Ska justeras något innan det skickas. 
 
Birgitta skriver till Distriktsstyrelsen om att vi motsätter oss 
avgiftsökningen av medlemsavgiften. Höjningen motiveras med 
ökade kostnader för IW Nytt. Vi föreslår att man avstår från att 
ha fysisk tidning.  
 
I mars är det val av ny styrelse för 2025-2026. Carin Åström är 
inkommande president. Det finns behov av personer som kan 
åta sig styrelseuppdrag.   
 

13.Nästa styrelsemöte 

 
Den 19/2 2025 kl 14.00 träffas vi hos Lena Pira i Simrishamn. 

14. Mötet avlsutas Lena Pira avslutade mötet och vi tackade Eva för kaffe och goda 
muffins!  
  

Simrishamn 25-01-09 

 
 
Britt-Marie Ek 
Sekreterare 

 
 
Birgitta Jönsson 
Justerare 

 

 

 

Lena Pira 
President 


